

TAIWAN
JOURNAL
OF
FOREST SCIENCE

台灣林業科學

35 卷 **1** 期
中華民國109年3月

Research papers

- Pujiarti R, Suryani S, Sunarta S, Lukmandaru G, Purba BAV.** Extractive Contents and DPPH-Scavenging Activities of Bamboo Leaf Extracts from *Gigantochloa atter*, *Dendrocalamus asper*, and *Gigantochloa verticillata* 1
- Chiou CR, Ang SL Yao SJ, Lee DR, Lin YJ.** Case Study on Economic Evaluation of Gasification Investment Using Bamboo Processing Residue in Zhushan Area, Taiwan 13
- Yeh MC, Lin YL, Wu ZS, Chen BR.** Investigation of the Strength Performance of Anchoring Connections for Japanese Cedar Cross-Laminated Timber 37
- Wong KF, Fu CH, Lin CL, Cheung WY, Li HT.** Phylogenetic Clusters of Commercial Blackish *Tuber* Species from Yunnan, China 61
- Liao YK, Yeh PW.** *In Vitro* Culture Method for the Slow-Growth Storage of *Rhododendron simsii* Planch. Shoots 81

Review article

- Lin TC.** Reevaluating the Theory of Gap Dynamics Using Studies of Typhoon Disturbance at the Fushan Experimental Forest, Northeastern Taiwan..... 97

Taiwan Journal of Forest Science

台灣林業科學

Volume 35 Number 1 March 2020

研究報告

- Pujiarti R、Suryani S、Sunarta S、Lukmandaru G、Purba BAV** · 三竹種 (*Gigantochloa atter*, *Dendrocalamus asper*, *Gigantochloa verticillata*) 竹葉萃取物含量及清除DPPH自由基活性 1
- 邱祈榮、汪松齡、姚聖潔、李岱蓉、林裕仁 · 竹加工剩餘資材氣化發電投資計畫之效益研究—以南投竹山地區為例 13
- 葉民權、林玉麗、吳宗烜、陳柏勳 · 柳杉直交集成板之錨定接合強度性能探討 37
- 黃勁暉、傅春旭、林介龍、張詠怡、李鎧彤 · 雲南常見貿易黑塊菌的親緣及分群 61
- 廖宇廣、葉佩雯 · 唐杜鵑組織培養芽體延緩生長貯存培養技術 81

學術論述

- 林登秋 · 以台灣東北部福山試驗林颱風研究重新評估孔隙動態理論 97